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[bookmark: _GoBack]Ebola Data Platform - Data Access Application Form

Please review the Data Access Guidelines and the Data Transfer Agreement[footnoteRef:1] before completing this form. Note that the details of all approved applications will be made publicly available on the Ebola Data Platform website. [1:  The Data Transfer Agreement is a contract between the University of Oxford (on behalf of IDDO) and the recipient institution that governs the legal obligations and restrictions, as well as compliance with applicable laws and regulations, related to the transfer of such data between the parties. The named Institution will be required to sign the data transfer agreement before the release of any data by IDDO.
] 


Please complete all sections of this form fully and return to ebolaDAC@iddo.org with the following attachments:
· Academic CV of the Lead Requestor (any format)
· Conflict of Interest Forms completed by the Lead Requestor and each of the Co-applicants listed
	SECTION A: RESEARCHER / RESEARCH TEAM INFORMATION

	Lead Requestor Details (please attach an academic CV)

	Title 
	

	First name (given name)
	

	Surname (family name)
	

	Gender 
	

	Position at employing organisation/ institution
	

	ORCID ID https://orcid.org/
	

	Email
	

	Telephone/Skype/WhatsApp
	

	Employing Organisation/Institution 
Institution with a remit including health, research or academic pursuit, and with legal status which includes the scope to sign the Data Transfer Agreement1 

	Institution name
	

	Address
	


	Department (if applicable)
	


	Please acknowledge that your institution agrees to execute the Data Transfer Agreement 
(in the case of your application being approved)
	
YES/NO
(delete as appropriate)




	Co-applicants 
(ALL individuals accessing the data must be listed. Any additions must be notified to the Ebola DAC)   
Add rows as necessary. 
Please attach copies of the Conflict of Interest Form, completed by each of the individuals above.

	1. Name  
	

	1. Title
	

	1. Organisation/Institution
	

	2. Name
	

	2. Title
	

	2. Organisation/Institution
	

	3. Name
	

	3. Title
	

	3. Organisation/Institution
	

	SECTION B: RESEARCH PLAN 

	
Title of Proposed Research

	

	Is this a re-submission of a previous application that has been reviewed by the Ebola DAC? If so, please provide the surname of the Lead Requestor and submission date of the previous application.
	

	Summary of Research in Lay Language (suggested ~ 100 words)

	




	Scientific Summary of Research (suggested maximum 300 words)

	




	Summary of Research Objectives (suggested maximum 200 words)

	




	Primary and Secondary Outcome Measures (suggested maximum 200 words)

	



	Proposed Methodology and Statistical Analysis Plan (suggested maximum 400 words)

	




	Ethics (suggested maximum 300 words)
Provide details of any ethical considerations relating to the research proposal. 
Additionally, list any approvals required by your institution to undertake this work, list reference numbers of any approved proposals, or explain why no approvals are required.


	



	Publication and Dissemination Plan (suggested maximum 300 words)
Provide details of plans for authorship/acknowledgement of data contributors.
Provide details of timelines for publication and dissemination of research findings. 

	



	Addressing Knowledge Gaps (suggested maximum 300 words)
Provide details of how this research will address knowledge gaps of importance to those affected by or at risk of emerging and poverty-related diseases.

	



	Equity and Capacity Building (suggested maximum 300 words)
Provide details of how this research will support health equity and/or capacity building in endemic regions affected by or at risk of emerging and poverty-related diseases.
Please refer to the Ebola Data Platform Approaches to Capacity Building for guidance.

	



	Funding (suggested maximum 100 words)
Provide details of how this research will be funded/resourced. 

	



	Scientific Review (suggested maximum 200 words)
Provide details of how the details of the project outlined above have been scientifically reviewed. This could be by your institution, a funder/donor or review committee.

	



	SECTION C: DATA

	Data Variables
Provide a list of the data variables and data sources required to achieve the research objectives. 
Note: Data sources can be listed as populations (e.g. all EVD-positive pregnant women, or all children under 16 years of age from Liberia) or as datasets from a source listed on the Accessing Data web page (these should be named by ‘Contributing organisation, Country, City’ as listed in the table). Get in touch if you have any questions about this ebolaDAC@iddo.org
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EDP Data Access Application 5FEB20
Formulaire de demande d'accès aux données Ebola 
 
[bookmark: _ftnref1]Veuillez consulter les directives d'accès aux données et l'accord de transfert de données[footnoteRef:2]avant de remplir ce formulaire.  [2:  L'accord de transfert de données est un contrat entre l'Université d'Oxford (pour le compte d'IDDO) et l'institution destinataire, qui régit les obligations et restrictions juridiques, ainsi que le respect des lois et réglementations applicables, en ce qui concerne le transfert de ces données entre les parties. L'établissement désigné devra signer l'accord de transfert de données avant la publication des données par IDDO. ] 

 
Veillez à remplir toutes les sections de ce formulaire entièrement et retourner à ebolaDAC@iddo.org avec les documents suivants joints:
· CV académique du demandeur principal          
· Formulaires relatifs aux conflits d'intérêts remplis par le demandeur principal et chacun des codemandeurs         






	SECTION A: INFORMATION SUR LE CHERCHEUR / L'ÉQUIPE DE RECHERCHE

	Détails du demandeur principal (veuillez joindre un CV académique) 

	Titre 
	 

	Préom 
	 

	Nom (nom de famille)
	 

	Sexe 
	 

	Poste au sein de l'organisation / institution d’emploi
	 

	ID ORCID https://orcid.org/
	 

	Email
	 

	Téléphone/Skype/WhatsApp
	 

	Organisation / Institution d’emploi
Institution avec un mandat incluant la santé, les poursuites de recherche ou d’étude, et disposant d'un statut juridique ayant la capacité de signer l'accord de transfert de données

	Nom de l'institution
	 

	Adresse
	 
 

	Département (si applicable)
	 
 

	Votre institution accepte-t-elle de signer l'accord de transfert de données? (dans le cas où votre demande est approuvée)
	OUI / NON

	 Codemandeurs 
(TOUTES les personnes accédant aux données doivent être répertoriées. Tous les changements doivent être notifiés au CAD Ebola)   Ajouter des lignes si nécessaire. 
Veuillez joindre une copie du formulaire de conflit d’intérêts rempli par chacune des personnes susmentionnées.

	1. Nom 
	 

	1. Titre
	 

	1. Organisation / Institution
	 

	2. Nom
	 

	2. Titre
	 

	2. Organisation / Institution
	 

	3. Nom
	 

	3. Titre
	 

	3. Organisation / Institution
	 

	SECTION B: PLAN DE RECHERCHE 

	Titre de la recherche proposée
	 

	S'agit-il d'une nouvelle soumission d'une demande antérieure qui a été examinée par le CAD Ebola ? Si oui, veuillez indiquer le nom de famille du demandeur principal et la date de soumission de la demande antécédante.
	 

	Résumé de la recherche en langage non scientifique (suggéré ~ 100 mots)

	 
 
 

	Résumé scientifique de la recherche (maximum de 300 mots suggéré)

	 
 
 
 

	Résumé des objectifs de recherche (200 mots maximum suggérés)

	 
 
 
 

	Mesures des résultats primaires et secondaires (200 mots maximum suggérés) 

	 
 
 

	Méthodologie proposée et plan d'analyse statistique (maximum de 400 mots suggéré) 

	 
 
 

	Ethique (maximum de 300 mots suggéré)
Fournissez des détails sur toutes les considérations éthiques relatives à la proposition de recherche. 
En outre, indiquez toutes les approbations requises par votre institution pour effectuer ce travail ou expliquez pourquoi aucune approbation n'est requise.

	 
 
 

	Plan de publication et de diffusion (maximum de 300 mots suggéré)
Fournir des détails sur les délais de publication et de diffusion des résultats de recherche. Fournir des détails sur les plans pour la paternité / reconnaissance des contributeurs de données.

	 
 
 

	Combler les lacunes dans les connaissances (maximum de 300 mots suggéré)
Indiquez en détail comment cette recherche permettra de combler les lacunes de connaissances d’importance pour les personnes touchées par les maladies émergentes ou liées à la pauvreté ou à risque de le devenir.

	 
 
 

	Équité et renforcement de capacités (maximum de 300 mots suggéré) 
Indiquez en détail comment cette recherche contribuera à l’équité en santé et/ou au renforcement de capacités dans les régions d’endémie touchées par les maladies émergentes ou liées à la pauvreté ou à risque de le devenir. Veuillez vous référer aux approches de la plateforme de données Ebola pour le renforcement des capacités.

	 
 
 

	Financement (maximum suggéré 100 mots)
Fournissez des détails sur la manière dont cette recherche sera financée. 

	 
 
 

	Examen scientifique (maximum suggéré 200 mots)
Fournir des détails sur la façon dont les détails du projet décrit ci-dessus ont eu une évaluation scientifique. Cela pourrait être par votre institution, un donateur ou un comité de révision. 

	 
 
 

	SECTION C: DONNÉES

	Variables de données
Fournissez une liste des variables de données et des volumes nécessaires pour atteindre les objectifs de recherche. Note : Les sources de données peuvent être des populations (par exemple, toutes les femmes enceintes séropositives ou tous les enfants en Liberia qui à moins de 16 ans) ou des ensembles de données provenant d'une source figurant sur la page web Accès aux données (ces sources doivent être nommées par "Organisation contributrice, pays, ville" comme indiqué dans le tableau). Contactez-nous si vous avez des questions à ce sujet eboladac@iddo.org
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